
® 
NACKA 
KOMMUN 

§ 48 

26 mars 2019 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Natur- och trafiknämnden 

NTN 2019/18 

Motion - insamling av matavfall 
18 december Oscar Dahlström (V) mfl 

Beslut 
Natur- och trafiknämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå förslaget i motionen med 
motivering att under 2018 har lagstiftningen ändrats. Insamlingssystemen kommer behövas 
göras om under de närmaste åren och insamlingen av matavfall bör samordnas med 
fastighetsnära insamling av förpackningar och returpapper. 

Sammanfattning av ärendet 
Motionen föreslår att matavfallsinsamling blir obligatoriskt i kommunen i syfte att minska 
klimatpåverkan. Natur- och trafiknämnden pekar på att Regeringen har under 2018 beslutat 
om förordningsändringar om producentansvaren för förpackningar och returpapper samt 
kommunernas insamling av matavfall. Detta ska leda till enklare, mer lättillgängliga och 
rationella insamlingssystem för hushållen. Därför vore det en suboptimering att införa en 
obligatorisk insamling av matavfall 2019, då insamlingssystemen ändå måste justeras de 
kommande åren. 

Handlingar i ärendet 
Tjskr Motion - insamling av matavfall 
Motion - Insamling av matavfall 
Yttrande NVOA matavfall 

Yrkanden 
Hans Peters (C) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut. 
Louise Ollivier (MP) yrkade bifall till motionen. 

Beslutsgång 
Med avslag på Louise Olliviers yrkade bifall till motionen beslutade Natur- och 
trafiknämnden i enlighet med Hans Peters yrkande. 

Protokollsanteckning 
Louise Ollivier (MP) lät anteckna följande till protokollet. 
"Miljöpartiet yrkar bifall till motionen av den anledningen att det inte finns hållbara skäl att 
också skjuta upp, den inom kort, obligatorisk insamling av matavfall. 
Miljöpartiet har drivit frågan under mycket lång tid och fick medhåll i kommunfullmäktige då 
vi 2016 lämnade in en motion som bifölls av en majoritet. Vår motion innehöll tydliga förlag 
om erbjudande av fastighetsnära insamling av avfall. Trots bifall till motionen i 
kommunfullmäktige väljer Nackas alliansmajoritet att under så lång tid som möjligt fördröja 
införandet av fastighetsnära avfall vilket säger mycket om allianspartiernas prioritering. 
Fastighetsnära insamling sker sedan många år tillbaks i flertalet kommuner i landet vilket gör 
att snabbt införande kan ske även i Nacka." 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Lina Olsson och Carin Larsson lät anteckna följande till protokollet. 
"Nackalistan anser att ökad insamling av matavfall är angelägen. För att detta ska ske på ett 
klimatsmart och kostnadseffektivt sätt det är viktigt att samordna matavfallshämtning med 
den lika angelägna fastighetsnära förpackningsinsamling som enligt ny lag ska implementeras 
i steg senast 2021 och 2025. Av den anledningen avslår vi motionen. Nackalistan ser dock 
gärna att den fastighetsnära förpackningsinsamling implementeras tidigare än lagstadgade 
årtal och att transporterna samordnas med hämtning av matavfall." 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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